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  - Naravno da podržavam samo politiku Rusije. Jednostavno Rusija je Rusija, uvek je bila uz
nas, naš saveznik.   Tako je bilo kroz celu istoriju naše zemlje. Tako da što se tiče ove trenutne
situacije koja se odvija sa Ukrajinom i njima, treba podržati samo Ruse, a ne Evropsku uniju.
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